
Vragen fractie PvdA Rijswijk Forum Samenleving 22 september 2020

Vragen over IB-brieven jeugdhulpverlening voor agenda punt 6 met verzoek om brieven ook met 
inhoudelijke behandeling onder dit agendapunt te plaatsen. Hiervoor is steun van de forumleden.

IB 20 087:
Is het bij de wethouder bekend dat door de Coronacrisis en zomervakantie diverse aanvragen voor 
hulpverlening enorme vertraging oplopen en hierdoor jeugdigen langer op hulp moeten wachten dan 
normaal en er maar moeilijk snelle alternatieve gevonden worden om jeugdigen alsnog te helpen? Is 
het ook bekend bij de wethouder dat de administratieve last bij ouders hierdoor oploopt? De PvdA 
fractie wil dan ook graag weten van de wethouder of deze financiële injectie ook echt ingezet wordt 
op de kwaliteit van de hulpverlening en achterstanden zo snel mogelijk weg te werken? -Irene Jansen

Ib 20 098:
Uit de brief concludeert de PvdA-fractie dat we opnieuw met een vertraging te maken krijgen op de 
inkoop strategie en daarmee ook een kosten efficiënte zorginkoop op zich laat wachten. Is de 
wethouder het met ons eens dat het dan ook betekent dat we de komende 2 jaar rekening moeten 
houden met verdere kostenoverschrijdingen zoals we ook afgelopen jaren gezien hebben? En zo ja, 
om hoeveel kosten denkt de wethouder dat het dan gaat? -Irene Jansen

IB 20 110:
Goed om te lezen dat de samenwerking tussen onderwijs en jeugdhulpverlening meer vorm krijgt. De 
fractie vraagt zich wel af na het lezen van dit document of er niet te veel gestuurd wordt op kosten 
en niet op kwaliteit. Wat kan de wethouders hierover zeggen? Daarbij rijst dan ook de vraag naar 
boven wat nu de prioriteit is in het hele dossier jeugdhulpverlening: kostenbesparingen of kwalitatief 
goede hulpverlening waarbij jeugdigen sneller geholpen zijn en dan dus ook sneller weer uitstromen. 
Graag een reactie van de wethouder hierop. -Irene Jansen

Vragen voor vragenuur:
IB 20 109 Ruimte voor sport in Rijswijk
In deze brief ligt met name de nadruk op sportpark Elsenburg. Hierin kan de fractie niet direct iets 
terugvinden over invulling van de vraag om ook oplossingen te vinden voor binnen accomodaties 
voor de wintermaanden. Kan de wethouder hierover een update geven? Daarnaast voorzien wij, 
door een groei van inwoners, dat deze voorgestelde maatregelen nog niet voldoende zullen zijn. Is de 
wethouder al aan het verkennen of er nog verdere plannen moeten worden uitgewerkt om meer 
ruimte te creëren voor sport en beweging? Zo ja, welke opties worden bekeken? Zo nee, waarom 
dan niet?  -Irene Jansen


